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Moravskoslezský krajský svaz házené 
Vítkovická 3083/1, 702 00 Ostrava 

 

                                                       

 

 

Z Á P I S 
z jednání krajské konference Moravskoslezského krajského svazu 

házené, konaného v úterý dne 29. dubna 2014 v 16.30 hodin v Ostravě, 
Vítkovická 3083/1, Ostrava-Moravská Ostrava 

 
Přítomní zástupci oddílů  házené MSKSH:  (prez.  listina uložena u sekretáře) 
 

HC Ostrava  p. Jaroslav Maciolek  SOKOL Poruba  NEOMLUVEN 

DTJ Polanka  p. Radek Mohyla  TJ SOKOL Ostrava p. Miloš Jašok 

SOKOL Hrabůvka p. Tomáš Bárta   HCB Karviná  Ing. Jiří Čerkovský 

TJ METEOR Orlová p. Jozef Kúdela   TJ SOKOL Karviná pí  Beata Badurová 

TJ TŽ Třinec  pí Jana Rzymanová  MHK Karviná  OMLUVENI 

SKP F.Místek  p. Jan Berka   KH OREL Paskov p. Antonín Martiník 

SOKOL Krmelín p. Petr Šindel   KH Kopřivnice  p. Jaromír Petřek 

TJ Nový Jičín  p. Petr Jaroň   SOKOL Trnávka p. Miroslav Pavlík  

TJ SOKOL Klimkovice p. Dušan Adámek  TJ LOKO Suchdol Ing. Iva Žitníková 

SK P.E.M.A. Opava OMLUVENI   HC Hlučín  pí Šárka Slívová 

S. Ostrava-Zábřeh         OMLUVENI    

 
 
Účast za stávající Exekutivu MSKSH: 
p.  Pavel  Bochnia, Simu Vangelis, Miroslav Bartoň, Jiří Štefek, Martin Strnadel 
 
Účast hostů: 
za ČSH Praha: prezident ČSH Mgr. Aleš Pospíšil 
pí Jana Hloušová – sekretář a hospodář házené MSKSH 
Přemysl Fukala - administrátor 
Ing. František Fiedler – předseda DK při EXE MSKSH 
Rudolf Jaroň, člen Rady ČSH za MSKSH 
pí Lada Wojaczková – TJ SOKOL Karviná,  
 
celkový počet oddílů MSKSH:     21 
pozváno celkem delegátů s hlasem rozhodujícím   21 
účast delegátů s hlasem rozhodujícím    17 
Účast:                               80,95   % 
účast s hlasem poradním (členové exekutivy)           5   
 
Program jednání krajské konference MSKSH: 
 

1. Zahájení jednání 
2. Schválení programu jednání 
3. Schválení jednacího řádu 
4. Ustavení mandátové komise 
5. Ustavení návrhové komise 
6. Zpráva mandátové komise 
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7. Zpráva o činnosti exekutivy MSKSH za období od 14. 3. 2013 do 29. 4. 2014 
8. Zprávy o činnosti jednotlivých komisí (STK, TMK, KM, KR, DK) za období od 14. 3. 2013 do 29. 

4. 2014 
9. Zpráva o výsledku hospodaření MSKSH za rok 2013 dle systému Xaverius 
10. Zpráva o průběžném čerpání MSKSH k 29. 4. 2014 dle systému Xaverius 
11. Všeobecná diskuze 
12. Zpráva návrhové komise včetně rekapitulace usnesení krajské konference 
13. Závěr jednání 

 
Na konferenci bylo podáno občerstvení všem delegátům a hostům. 
Cestovní náhrady - všem oddílům byly současně s pozvánkou zaslány vzory vyplněného dokladu a 
čistý doklad CÚ k vyplnění včetně čísla účtu, na který bude částka odeslána z ČSH Praha. Cestovné 
nebylo tedy vypláceno na místě. Doklady CÚ budou po konferenci  odeslány  ČSH Praha k proplacení 
na  daný účet. 
 
Jednání konference oddílů MSKSH řídil předseda stávající exekutivy pan Pavel Bochnia. 
 
ad 1) Zahájení jednání krajské konference MSKSH provedl p. Pavel Bochnia. Přivítal všechny přítomné 
zástupce oddílů, členy stávající exekutivy, prezidenta ČSH Mgr. Aleše Pospíšila  a ostatní přítomné. 
 
ad 2) Poté byl předložen ke schválení program jednání. 
p. Petr Jaroň – TJ Nový Jičín, podal návrh na doplnění programu o hlasování odvolání člena, příp. členů 
stávající exekutivy MSKSH. Byl dán podnět k hlasování, 6 pro, 8 proti, 3 se zdrželi hlasování, návrh na 
doplnění programu nebyl přijat. Poté byl program jednání schválen. 
p. Dušan Adámek – vznesl námitku, že předsedou mandátové komise nemůže být p. Miroslav Bartoň za 
stávající exekutivu, neboť na této konferenci je veden jako delegát (viz zápis z jednání exekutivy ČSH). 
Námitka bude dle p. Bochnii respektována, i když bylo podáno vysvětlení jak ze strany p. Bartoně, tak 
ze strany prezidenta ČSH p. Pospíšila. 
 
ad 3) Byl předložen ke schválení Jednací řád této konference, bez připomínek byl schválen. 
Námitka p. Petra Jaroně – TJ Nový Jičín, aby vystoupení v diskuzi nebylo omezeno délkou 5 minut, 
nebyla zařazena jako doplněk do Jednacího řádu, ale předseda p. Pavel Bochnia jako řídící schůze bude 
plně respektovat délku diskuzního příspěvku bez omezení. 
 
ad 4) Bylo provedeno ustavení, volba a schválení mandátové komise: 
Mandátová komise: 
předseda  p. Martin Strnadel  za  stávající exekutivu 
členové  p. Petr Jaroň   TJ Nový Jičín 
   p. Jaromír Petřek  KH Kopřivnice 
 
ad 5) Bylo provedeno ustavení, volba a schválení návrhové komise a pracovního předsednictva: 
Návrhová komise: 
předseda  p. Vangelis Simu  za stávající exekutivu 
členové  p. Tomáš Bárta   TJ SOKOL Hrabůvka 
   pí Jana Rzymanová  TJ TŽ Třinec 
 
Pracovní předsednictvo:  
p.  Jiří Štefek, p. Bochnia Pavel, Miroslav Bartoň, Vangelis Simu, Martin Strnadel, Mgr. Aleš Pospíšil. 
 
ad 6) Zprávu mandátové komise o účasti delegátů přednesl  předseda komise p. Martin Strnadel. 
V MSKSH je registrováno celkem 21 oddílů, pozváno na jednání konference bylo celkem 21 delegátů 
s hlasem rozhodujícím, zúčastnilo se celkem 17 delegátů, účast činí 80,95 %, konference je tedy 
usnášeníschopná. 
Námitka p. Petra Jaroně – TJ Nový Jičín, zpráva nebyla úplná, scházely informace o počtu osob s hlasem 
poradním a o počtu hostů. Námitka přišla po hlasování. 
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ad 7) Zhodnocení činnosti exekutivy MSKSH  za období od 14. 3. 2013 do 29. 4. 2014 přednesl 
předseda exekutivy  p. Pavel Bochnia. Zpráva byla  schválena a  je součástí zápisu, uloženého u 
sekretáře. 
Mimo jiné se ve své zprávě kriticky zmínil k ekonomickému systému ČSH XAVERIUS, který stále 
v současné době nesplňuje požadavky oddílů, kritika je i z jiných krajů. Aktualizace neprobíhá tak 
často, jak by to vyhovovalo oddílům. 
Dále oznámil ukončení činnosti pí Jany Hloušové ve funkce sekretáře a hospodáře házené k 30. 6. 2014 
na vlastní žádost z osobních důvodů. Písemně bylo oznámeno 2. 4. 2014. Poděkoval za její práci pro 
házenou. 
Nato pak p. Pavel Bochnia oznámil svůj záměr ukončit svoji činnost ve funkci předsedy exekutivy 
k datu 30. 6. 2014. 
 
ad 8) Zhodnocení  činnosti jednotlivých komisí (STK, TMK, KM, KR, DK) za období od 14. 3. 2013 do 29. 
4. 2014 provedli za: 
TMK – předseda p. Miroslav Bartoň, mimo jiné se ve své zprávě zmínil o přípravě školení nových 
trenérů licence „C“, které by se mělo uskutečnit v měsíci červnu 2014 v Kopřivnici a doškolení trenérů 
v měsíci srpnu 2014 rovněž v Kopřivnici a o výši poplatků na obě připravované akce. Vše bude 
podrobně popsáno, rozesláno všem oddílům a vyvěšeno na našich webových stránkách. 
KR    - předseda p. Vangelis Simu 
KM – předseda p. Martin Strnadel 
STK – předseda p. Jiří Štefek 
DK   - předseda p. František Fiedler 
Zprávy byly schváleny a jsou součástí zápisu, uloženého u sekretáře. 
 
ad 9) Zprávu o výsledku hospodaření MSKSH za rok 2013 dle systému Xaverius přednesla pí Jana 
Hloušová. Vyjádřila se k jednotlivým položkám hospodaření, zpráva byla předložena v písemné formě 
všem účastníkům jednání konference. Zpráva byla schválena. 
 
ad 10) Zpráva o průběžném čerpání MSKSH k 29. 4. 2014 dle systému Xaverius přednesla pí Jana 
Hloušová. Vyjádřila se k jednotlivým položkám hospodaření, zpráva byla předložena v písemné formě 
všem účastníkům jednání konference. Zpráva byla schválena. 
 
ad 11) Všeobecná diskuze 
 
p. Aleš Pospíšil – prezident ČSH 
- vyjádřil své politování k ukončení činnosti pí Jany Hloušové a p. Pavla Bochnii, 
- reagoval na vystoupení předsedy DK při MSKSH p. Fiedlera, vyjádřil svůj záměr změnit pravidla pro 
činnost DK, 
- situace u rozhodčích, velká spousta omluv od rozhodčích na delegovaná utkání, 
- hovořil o personálním složení ČSH, k jakým změnám došlo a co se dále v této oblasti připravuje, 
- podal informaci o stabilizaci rozpočtu na rok 2014, 
- téma č. 1 na ČSH – péče o talentovanou mládež, STM, vytvoření okruhu trenérů pro práci s mládeží, 
kempy nadějí, 
- předložil návrh projektu haly házené v Ostravě 
- vyjádřil se ke kritizovanému ek. systému XAVERIUS, aktualizace by měla probíhat pravidelně v 10-14 
denním rozpětí 
- podal informace k HIL. 
 
p. Pavel Bochnia – předseda exekutivy 
poděkoval za vystoupení pana prezidenta ČSH, vrátil se zpět k ek. systému XAVERIUS, aktualizace by 
měla být častější a pravidelná, o již zmiňovaném 10-14 denním rozpětí se hovoří již velmi dlouho, je to 
stále beze změn. 
 
p. Dušan Adámek – TJ SOKOL Klimkovice 
- vyjádřil se kriticky k obsazování rozhodčích, i nadále se mu jeví jako špatné, 
- kritizoval navýšení pracovních míst v ČSH Praha, dříve to šlo lépe s méně lidmi a za míň peněz 
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p. Tomáš Bárta – TJ SOKOL Hrabůvka 
Špatná situace v práci s mládeží, je ochoten písemně popsat, případně navrhnout řešení. 
K tomu se hned vyjádřil p. Pospíšil – ČSH bude usilovat, aby se tato situace změnila radikálně 
k lepšímu, k čemuž by měl dopomoci systém regionálních manažerů pro práci s mládeží. 
P. Bárta doporučuje vypsat výběrové řízení na trenéry.  
Do diskuze na toto téma se zapojil p. Miroslav Bartoň, vysvětlil současný stav a přivítá jakékoliv 
podněty ke zlepšení práce s mládeží. 
P. Pospíšil požádal p. Bártu o zaslání jeho podnětů na jeho e-mail. 
 
p. Jan Berka – SKP Frýdek-Místek 
- vyjádřil se k soutěži dorostu, není sjednoceno a z ekonomického hlediska není zohledněno, požaduje 
změnit systém soutěží dorostu, 
- soutěž mužů I. liga, rovněž požaduje změnit systém soutěží, požaduje návrat hry – play off! 
- situace není dobrá ani u mládežnických soutěží, zvyšují se neustále ekonomické náklady. 
Do diskuze vstoupili p. Pospíšil a p. Bartoň. 
P. Bochnia souhlasí s kritikou, oddíly budou vyzvány k vyjádření se k soutěžím. 
p. Berka a p. Strnadel hovořili o velmi dobré soutěži – Žákovské lize. 
 
p. Tomáš Bárta – TJ SOKOL Hrabůvka 
Požaduje zviditelnit házenou, k tomu vyčlenit peníze na reklamu. 
 
p. Petr Jaroň – TJ Nový Jičín 
vyjádřil se ke školním ligám, dobře nastaveno, zda se bude pokračovat, ale požaduje zlepšení 
materiální pomoci. 
Odpověděl p. Pospíšil, doplnil p. Bartoň – bude se pokračovat, finanční zabezpečení bude, rovněž 
materiální výpomoc se zlepší. 
 
p. Pavel Bochnia – předseda exekutivy 
vznesl dotaz k dotaci z Ministerstva školství – PROGRAM 5. Odpověděl p. Pospíšil, seznámil se 
systémem rozdělování dotace včetně dotací pro oddíly v tomto roce na mládež a podporu extraligy. 
 
p. Tomáš Bárta – TJ SOKOL Hrabůvka 
faktická připomínka – nárůst ceny míčů. 
 
p. Aleš Pospíšil – prezident ČSH 
Poděkoval všem za připomínky, které na dnešní konferenci zazněly, získal spoustu nových informací, o 
kterých nevěděl. 
 
p. Vangelis Simu – člen stávající exekutivy 
předložil konferenci „Návrh sponzorství pro soutěžní ročník 2014/2015 pro soutěže MSKSH“. Návrh 
obsahoval 2 varianty sponzorství. Po následné diskuzi byla přijata varianta 2 – sponzorství na mládež 
„formou dotací – zpětného proplácení nákladů na rozhodčí, a to pouze náhrad dle ekonomické 
směrnice ČSH (tzv. ošatné) pololetním vyúčtováním klubu fakturou zaslanou na MSKSH k proplacení“. 
Nebudou v žádném případě propláceny cestovní výdaje a stravné. 
 
p. Petr Jaroň – TJ Nový Jičín 
Vše musí být zakotveno v rozpise soutěží pro nový ročník jako závazný pokyn – reklamní poutač na 
všech hřištích a v halách házené při utkáních MSKSH.  
 
p. Martin Strnadel – člen stávající exekutivy 
vyslovil se pro podporu mládeže v návrhu sponzorství 
 
p. Rudolf Jaroň – člen rady ČSH za MSKSH 
podal informaci k Přestupnímu řádu – jeho novelizace se bude projednávat na Radě ČSH v květnu 
2014, doporučil oddílům, aby si tento řád vyhledaly na webu ČSH, případně zaslaly připomínky. 
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p. František Fiedler – předseda DK při MSKSH 
upozornil na výši poplatků a pokut, uvedených v rozpise soutěží, do rozpisu roč. 2014/2015 požaduje 
aktualizovat, k tomu požádal oddíly o jejich připomínky 
 
p. Petr Jaroň – TJ Nový Jičín 
požaduje odstoupení p. Miroslava Bartoně z funkce člena stávající exekutivy MSKSH, poněvadž je 
členem Exekutivy ČSH Praha, je to v rozporu s platnou legislativou. Na revizní komisi při ČSH byl 
podán podnět k řešení. 
 
p. Rudolf Jaroň – člen Rady ČSH za MSKSH 
na základě diskuzního vystoupení p. Petra Jaroně požaduje úpravu článku Stanov, aby nedocházelo 
k rozporu, článek vyškrtnout! 
 
p. Dušan Adámek – TJ SOKOL Klimkovice 
požaduje odpověď na svoji stížnost ze dne 21. 2. 2014, v zápise č. 3/2014 z jednání exekutivy MSKSH 
byl stanoven pro předsedu p. Bochniu úkol odpovědět do 18. 3. 2014, nebylo tak učiněno do dnešního 
dne. 
Odpověděl p. Bochnia, odpověď na stížnost nebyla odeslána, exekutivě věcně nepříslušelo se těmito 
jednotlivými body stížnosti zabývat, stěžovatel se měl obrátit na jiné kompetentní orgány ČSH. 

 
p. Rudolf Jaroň – členy Rady ČSH za MSKSH 
Upozornil na stav členské základny k 31. 12. 2013, alarmující snížení skoro u všech kategorií. 

 
pí Jana Hloušová, sekretář a hospodář házené 
Vysvětlila své rozhodnutí o ukončení činnosti ve funkci sekretáře a hospodáře házené k 30. 6. 2014, ve 
které pracovala od roku 1991 a poděkovala za spolupráci s oddíly.  
 
p. Jan Berka – SKP Frýdek- Místek 
Požádal pí Hloušovou a p. Bochniu o zvážení jejich odstoupení z funkcí, stávající exekutiva pracuje 
velmi dobře a bylo by chybou, aby se tento záměr uskutečnil. 
 
Tímto byla diskuze ukončena. 
 
ad 12) Zpráva návrhové komise včetně rekapitulace usnesení krajské konference 
Panem Simu Vangelisem  byl předložen krajské konferenci návrh na usnesení, které bylo po doplnění 
schváleno. Usnesení je pevnou součástí tohoto zápisu. 
 
ad 13) Na závěr jednání krajské konference poděkoval předseda exekutivy MSKSH pan Pavel Bochnia 
za aktivní přístup všech zúčastněných, jak delegátů, členů exekutivy a hostů k tomuto jednání a popřál 
všem hodně zdaru v jejich činnosti. 
 
 
Zapsala: 
Jana Hloušová, sekretář a hospodář házené 
 
předseda exekutivy MSKSH 
Pavel   B o ch n i a  , v.r. 
 
Příloha: 
usnesení z krajské konference 

 
 
 
 



 6 

Usnesení 
z jednání krajské konference Moravskoslezského krajského 

svazu házené, konaného dne 29. dubna 2014 v Ostravě, 
Vítkovická 3083/1. 

 

A. Bere na vědomí: 
 
1. Volbu pracovního předsednictva ve složení: 
Pavel Bochnia, Jiří Štefek, Miroslav Bartoň, Vangelis Simu, Martin Strnadel, Aleš Pospíšil 
 
2. Volbu mandátové komise ve složení: 
předseda  Martin Strnadel    za stávající exekutivu 
členové  Petr Jaroň     TJ Nový Jičín 
   Jaromír Petřek    KH Kopřivnice 
 
3. Volbu návrhové komise ve složení: 
předseda:  Vangelis Simu                   za stávající exekutivu 
členové  Tomáš Bárta     Sokol Hrabůvka 
   Jana Rzymanová    TJ TZ Třinec 
 
B. Schvaluje: 
 
1. Zprávu o činnosti MSKSH za období 2013 - 2014, přednesenou předsedou exekutivy panem 
Pavlem Bochniou a doplněnou o zprávy předsedů jednotlivých odborných komisí. 
 
2. Zprávu o výsledku hospodaření MSKSH za období roku 2013 a dále zprávu o hospodaření od 1. 
1. 2014 do 29. 4. 2014, přednesené pí Janou Hloušovou. 
 
 
C. Ukládá: 
 
1. Delegátům konference MSKSH informovat v oddílech a klubech o závěrech konference MSKSH. 
T: ihned 
Z: delegáti konference 
 
2. Exekutivě MSKSH projednat všechny diskusní příspěvky na svém nejbližším zasedání. 
T: 27. 5. 2014 
Z: předseda exekutivy 
 
3. Na návrh TJ Nový Jičín konference ukládá exekutivě, aby podala návrh změny Stanov v odd. C, čl. 
3, odst. 6 tak, aby případné členství v exekutivě krajské nebylo současně překážkou v členství 
v orgánech ČSH. 
T: červen 2014 
Z: předseda exekutivy 
 
V Ostravě dne 29. 4. 2014 
 


